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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de staatssecretaris van
Justitie over het niet toepassen van
toegangscontrole op staatsgevaarlijke
en/of criminele vreemdelingen die
Nederland binnenkomen.
(Ingezonden 5 juni 2009)

1
Bent u bekend met het artikel «Vrij
spel voor EU-crimineel»?1

2
Deelt u de mening dat het
achterwege blijven van de
toegangscontrole op staatgevaarlijke
en/of criminele vreemdelingen die
ons land binnenkomen haaks staat op
de criminaliteitsbestrijding in
Nederland?

3
Is het waar dat in 2005 nog 270
criminelen na controle ons land
moesten verlaten en dat dit aantal
door verminderde controles in 2007
en 2008 is gezakt tot 70 personen?

4
Deelt u de mening dat het ontbreken
van deze standaardcontrole een
ongewenst uitvloeisel is van de
Europese Richtlijn uit 2006 die deze
standaardcontrole niet toestaat?

5
Zijn de uit Oost-Europa afkomstige
bendes criminelen die de laatste jaren
rovend en plunderend door
Nederland trekken niet het gevolg
van de ontbrekende controles?

Waarom hebt u dit duidelijke signaal
niet eerder aangegrepen om in actie
te komen en de controles opnieuw in
te voeren?

6
Wat zijn de indicaties die de
Immigratie- en Naturalisatiedienst
(IND) momenteel moet hebben om
tot controle over te kunnen gaan?

7
Is er een overzicht van indicaties
beschikbaar en bent u bereid dit
overzicht te verstrekken?

8
Deelt u de mening dat voorkomen
moet worden dat staatsgevaarlijke
en/of criminele personen
ongehinderd toegang kunnen krijgen
tot Nederland?

9
Bent u daarom bereid grenscontroles
in te voeren en te handhaven totdat
de bewaking van de Europese
buitengrenzen in EU-verband
afdoende is geregeld?

10
Bent u van plan de ongewenste
gevolgen van deze richtlijn ongedaan
te maken? Zo ja, wat gaat u hieraan
doen en binnen welke termijn?

1 De Telegraaf, 4 juni 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 25 juni
2009)

Hierbij deel ik u mede dat op de
kamervragen van het lid Verdonk
(Verdonk), (ingezonden op 5 juni
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kan worden gereageerd, daar
het meer tijd vergt om alle benodigde
informatie te verkrijgen.
Zodra de betreffende informatie
beschikbaar is, zal ik uw Kamer zo
spoedig mogelijk berichten.
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